
MOSTE
Skupščina KS: Sprejeta statuta in
srednjeročni plan razvoja KS Moste do leta
1985

Na 2. seji skupščine naše KS je bilo
po uvodnih besedah predsednice sta-
tutarne komisije Brede Kalabič in po
razpravi sprejet statut KS Moste.
Prav tako je bil sprejel tudi srednje-
roiai plan KS razvoja naše KS do leta
1985. V razpravi o srednjeročnem
planu KS so razpravljalci govorili o
onesnaževanjn okolja poslovne
zgradbe na Proletarski 4, o okolju
stavbe na Proletarski 2, o ogroženo-
sti visokih slavb pred požarom, o na-
rodni zaščiti in o delu Irgovine Mer-
cator na Proletarsld 4.

Sprejeti so bili naslednji sklepi:
— upravljavci zgradbe n? Prole-

tarski 4 se pošlje pobuda, naj se prik-
ljuči na toplovod, saj bi bila tako
zmanjšana možnost osnaževanja
okolja;

— o zaščiti zelenice pri stavbi na
Proletarski 2 bo razpravljala komi-

sija za komunalne zadeve ter po
možnosti zelenico ogradila z živo
tnejo (glede na finančne možnosti KS
po ostanku dohodka iz leta 1982);

— srednjeročni plan KS se do-
polni z alineo o narodni zaščiti in
njenih nalogah,

— o problematiki SLO in DS naj
razpravljajo na naslednji seji skupš-
čine KS (po predhodni razpravi na
komiteju za SLO in DS v KS Moste
in na svetu KS);

— soglasno je sprejet srednje-
ročni plan razvoja KS do leta 1985
(dopolnjen z amandmajem o narodni
zašciti).

Izvoljen je bil komite za SLO in
DS v KS Moste.

Sprejeto je bilo tudi poročilo o
mobilizacijski vaji Molnik 82, ki ga je
podal predsednik komiteja za SLO in
DS tovariš Pivk. MG


